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§ 49  

Allmänhetens frågestund 
Dnr KS-2025-00227 

Kommunfullmäktiges beslut 
Frågorna anses besvarade och informationen läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 
Till dagens möte har det kommit in tre frågor till allmänhetens frågestund. 

 

Maria Nilsson frågar hur det ska bli för Ulrikaskolans elever och personal. 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. 

 

Jessica Linderos Sundberg frågar om besparingar genom att anställa 
personer med okvalificerade utbildningar. 

Kommunalråd Mikael Dahl (C) svarar på frågan. 

 

Kajsa Josefsson frågar om pausad byggnation av ny förskola i Trädet. 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. 
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§ 50  

Information 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktiges ordförande Roland Karlsson (C) informerar om 
aktuella frågor, kommande händelser och ärenden. Han informerar också 
om att Anna Vallin (S) tagit över uppdraget som gruppledare för 
socialdemokraterna sedan 2025-04-01. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) informerar om aktuella 
frågor, kommande händelser och ärenden. 
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§ 51  

Inkomna avsägelser 
Dnr KS-2025-00014 

Kommunfullmäktiges beslut 
Punkten ”Inkomna avsägelser” läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 
Inga avsägelser har inkommit till dagens möte med kommunfullmäktige. 

Ordförandens förslag till 
kommunfullmäktige 
Punkten ”Inkomna avsägelser” läggs till handlingarna. 
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§ 52  

Inkomna motioner och 
Ulricehamnsförslag 
Dnr KS-2025-00011 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionerna remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 
Till kommunfullmäktiges möte 24 april har följande motioner lämnats in: 

* Motion om idrottspolitiskt program, från Mikael Levander (NU) 

* Motion om integrerad verksamhet för barn och äldre i Ulricehamns 
kommun, från Dario Mihajlovic (NU) 

Inga Ulricehamnsförslag har fått över 50 underskrifter till dagens möte. 

Beslutsunderlag 
Inkomna motioner. 

Ordförandens förslag till 
kommunfullmäktige 
Motionerna remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 

Beslut lämnas till 
Kommunstyrelsen 
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§ 53  

Inkomna interpellationer 
Dnr KS-2025-00012 

Kommunfullmäktiges beslut 
Interpellation från Mattias Bengtsson får ställas. 

Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges nästa sammanträde. 

Sammanfattning 
Till kommunfullmäktiges möte 24 april 2025 har följande interpellation 
kommit in: 

Interpellation med anledning av kulturhuset, från Mattias Bengtsson (SD) 

Beslutsunderlag 
Inkommen interpellation. 

Ordförandens förslag till 
kommunfullmäktige 
Interpellation från Mattias Bengtsson får ställas. 

Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges nästa sammanträde. 
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§ 54  

Inkomna frågor 
Dnr KS-2025-00013 

Kommunfullmäktiges beslut 
Frågan, om kostnader för ett kulturhus på marknadsplatsen, från Mattias 
Bengtsson (SD) får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. Frågan 
anses besvarad.  

 

Frågan, om parkeringsplatser i samband med byggandet av kulturhuset, 
från Mattias Bengtsson (SD) får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. Frågan 
anses besvarad.  

 

Frågan, om att hitta information om skyddsrum, från 
Jan-Henrik Henningsson (SD) får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. Frågan 
anses besvarad.  

 

Frågan, om säkerheten vid nybyggnation och ombyggnad av kommunens 
skolor, från Jan-Olof Sundh (V) får ställas. 

Kommunalråd Mikael Dahl (C) svarar på frågan. Frågan anses besvarad.  

 

Frågan, om initiativet att göra om Ulrikaskolan till en 7-9 skola kommer 
från förvaltningen eller från styret, från Dario Mihajovic (NU) får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. Frågan 
anses besvarad. 

Sammanfattning 
• Till kommunfullmäktiges möte 24 april har följande frågor kommit 

in: 

• * Fråga till kommunstyrelsens ordförande gällande kostnader för ett 
kulturhus på marknadsplatsen, från Mattias Bengtsson (SD) 

• * Fråga till kommunstyrelsens ordförande gällande 
parkeringsplatser i samband med byggandet av kulturhuset, från 
Mattias Bengtsson (SD) 
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• * Fråga till kommunstyrelsens ordförande om att hitta information 
om skyddsrum, från Jan-Henrik Henningsson (SD) 

• * Fråga till kommunalråd Mikael Dahl om säkerheten vid 
nybyggnation och ombyggnad av kommunens skolor, från 
Jan-Olof Sundh (V) 

• * Fråga till kommunstyrelsens ordförande om initiativet att göra om 
Ulrikaskolan till en 7-9 skola kommer från förvaltningen eller från 
styret, från Dario Mihajlovic (NU) 

Beslutsunderlag 
Inkomna frågor. 

Ordförandens förslag till 
kommunfullmäktige 
Frågan, om kostnader för ett kulturhus på marknadsplatsen, från Mattias 
Bengtsson (SD) får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. Frågan 
anses besvarad.  

 

Frågan, om parkeringsplatser i samband med byggandet av kulturhuset, 
från Mattias Bengtsson (SD) får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. Frågan 
anses besvarad.  

 

Frågan från Jan-Henrik Henningsson (SD) får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. Frågan 
anses besvarad.  

 

Frågan från Jan-Olof Sundh (V) får ställas. 

Kommunalråd Mikael Dahl (C) svarar på frågan. Frågan anses besvarad.  

 

Frågan från Dario Mihajovic (NU) får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. Frågan 
anses besvarad. 
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§ 55  

Interpellation till 
kommunstyrelsens ordförande 
angående initiativ till att förbättra 
situationen inom vård och omsorg 
(S) 
Dnr KS-2025-00127 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunstyrelsens ordförande svarar på interpellationen. Interpellationen 
anses vara besvarad. 

Sammanfattning 
Ruza Källström (S) har lämnat en interpellation till kommunstyrelsens 
ordförande om initiativ till att förbättra situationen inom vård- och omsorg. 

Interpellationen lämnades för besvaras under mötet 2025-03-27 men 
bordlades då för att besvaras detta möte. 

Beslutsunderlag 
Interpellation om initiativ till att förbättra situationen inom vård och 
omsorg (S) 

Svar på interpellation om initiativ till att förbättra situationen inom vård 
och omsorg 

Ordförandens förslag till 
kommunfullmäktige 
Kommunstyrelsens ordförande svarar på interpellationen. Interpellationen 
anses vara besvarad. 
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§ 56  

Revisionsberättelse 2024 
Dnr KS-2025-00238 

Protokollsanteckning 
Det antecknas till protokollet att ledamöter i kommunfullmäktige inte deltar 
i beslutet om ansvarsfrihet i respektive nämnd eller fullmäktigeberedning 
som man är verksam i. 

Sammanfattning 
Kommunens revisorer överlämnar revisionsberättelse för år 2024 till 
kommunfullmäktige. Till revisionsberättelsen har lekmannarevisorernas 
granskningsrapporter och revisionsberättelserna för de kommunala bolagen 
och de sakkunnigas rapporter under året bilagts.  

Styrelse, nämnder och fullmäktigeberedningar ansvarar för att 
verksamheten bedrivs enligt gällande mål, beslut och riktlinjer samt de lagar 
och föreskrifter som gäller för verksamheten. De ansvarar också för att det 
finns en tillräcklig intern kontroll och återredovisning till fullmäktige. 
Revisorerna ansvarar för att granska verksamhet, intern kontroll och 
räkenskaper samt att pröva om verksamheten bedrivits enligt fullmäktiges 
uppdrag och mål samt de lagar och föreskrifter som gäller för verksamheten. 
Granskningen har utförts enligt kommunallagen, god revisionssed i 
kommunal verksamhet och kommunens reglemente för revisorerna. 
Granskningen har haft den omfattning och inriktning samt givit det resultat 
som framgår av bilagor. 

Revisorerna tillstyrker att fullmäktige beviljar ansvarsfrihet för styrelse, 
nämnder och beredningar samt enskilda ledamöterna i dessa organ. 

Revisorerna tillstyrker att kommunens årsredovisning godkänns. 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2025-04-24 redogör Ingrid 
Isaksson, ordförande för revisionen, för revisionsberättelserna. Efter 
anförande av revisionsberättelserna debatteras årsredovisningen. Beslut 
fattas efter att hela årsredovisningen debatterats. Beslut om ansvarsfrihet 
och godkännande av årsredovisning 2024 görs i ärendet Årsredovisning 
2024 Ulricehamns kommun § 57. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 2025-04-17 

Revisionsberättelse Ulricehamns kommun 2024 

Det sakkunniga biträdets yttrande 

Granskning av bokslut och årsredovisning 2024 
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Grundläggande granskning 2024 – Ulricehamns kommun 

Granskningsrapport 2024 Ulricehamns Stadshus AB 

Granskningsrapport 2024 UEAB 

Granskningsrapport 2024 UEAB Elnät 

Granskningsrapport 2024 Stubo AB 

Granskningsrapport 2024 Nuab 

Rapport – Grundläggande granskning Stadshus AB  

Rapport – Grundläggande granskning UEAB 

Rapport – Grundläggande granskning Stubo AB 

Rapport – Grundläggande granskning Nuab 

Översiktlig granskning Delår 2024 Ulricehamns kommun  

Uppföljning av likvärdig skola 2024 

Granskning av gymnasieskolans måluppfyllelse  

Granskning av upphandling och avtalsuppföljning av byggentreprenader 
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§ 57  

Årsredovisning 2024 Ulricehamns 
kommun  
Dnr KS-2025-00093 

Kommunfullmäktiges beslut 
Årsredovisning 2024 godkänns.  

Redovisningarna från kommunens bolag läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 
Förvaltningen har upprättat årsredovisning för Ulricehamns kommun 2024. 
I årsredovisningen ingår bland annat en personalekonomisk redovisning 
och som bilagor till koncernredovisningen ingår årsredovisningarna från 
kommunens bolag.  

Det ekonomiska resultatet för kommunen 2024 uppgår till 66,1 mnkr (2023: 
70,4 mnkr). Resultatet påverkas av jämförelsestörande poster med 4,5 
mnkr. Resultatet exklusive jämförelsestörande poster 2024 uppgår till 61,6 
mnkr, vilket ska jämföras med 2023 års resultat exklusive 
jämförelsestörande poster på 98,2.  

Investeringarna under 2024 uppgår till 220,7 mnkr (2023: 219,1 mnkr).  

Det ekonomiska resultatet 2024 innebär att kommunallagens krav på 
ekonomi i balans är uppfyllt. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Kommunstyrelsen 2025-04-03 § 91 

Tjänsteskrivelse 2025-02-17 

Årsredovisning 2024 Ulricehamns kommun  

Bilaga 1 Verksamhetsberättelser verksamhetsnivå lärande och välfärd 2024  

Bilaga 2 Årsredovisningsbilaga Budgetuppdrag KPH 

Bilaga 3 Årsredovisningsbilaga Uppdrag och övriga planer  

Bilaga 4 Visionsarbete 2024 

Bilaga 5 Pensionsplaceringar, Årssammanfattning Ulricehamn kommun 
2024-12-31  

Bilaga 6 Årsredovisningsbilaga Intern kontroll 2024 

Bilaga 7 Barnbilagan 2024  



Sammanträdesprotokoll 
Kommunfullmäktige 
2025-04-24 
Sida 16 av 32 

 
Ordförande 
sign 

Justerande 
sign 

  Utdragsbestyrkande 
 

Bilaga 8 Ulricehamns kommun - uppföljning samverkansavtal lokalt 
folkhälsoarbete 2024 Bilaga 8B Uppföljning Ulricehamns kommun, budget 
och ekonomisk redovisning lokalt folkhälsoarbete 2024  

Bilaga 9 Bokslutsbilaga Grönt Bokslut för Ekologisk Hållbarhet 2024  

Bilaga 10 Årsredovisning 2024 Ulricehamns Stadshus AB  

Bilaga 11 Revisionsberättelse Ulricehamns Stadshus AB  

Bilaga 12 Granskningsrapport 2024 Ulricehamns Stadshus AB  

Bilaga 13 Årsredovisning 2024 Ulricehamns Energi AB  

Bilaga 14 Revisionsberättelse Ulricehamns Energi AB  

Bilaga 15 Granskningsrapport 2024 Ulricehamns Energi AB  

Bilaga 16 Årsredovisning 2024 Stubo AB  

Bilaga 17 Revisionsberättelse Stubo AB  

Bilaga 18 Granskningsrapport 2024 Stubo AB  

Bilaga 19 Årsredovisning 2024 Näringsliv Ulricehamn AB, inklusive 
revisionsberättelse  

Bilaga 20 Granskningsrapport 2024 Näringsliv Ulricehamn AB 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Årsredovisning 2024 godkänns.  

Redovisningarna från kommunens bolag läggs till handlingarna. 

Ordförandens förslag till 
kommunfullmäktige 
Kommunstyrelsen, nämnderna och fullmäktigeberedningarna samt de 
enskilda förtroendevalda i dessa organ beviljas ansvarsfrihet. Revisorernas 
revisionsberättelse läggs till handlingarna. 

Beslut lämnas till 
Kommunens revisorer 
Kommunchef 
Ekonomichef 
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§ 58  

Rapportering av ej verkställda 
beslut, kvartal 4 2024, SoL och LSS 
Dnr KS-2025-00057 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kvartalsrapporten över ej verkställda beslut enligt SoL och LSS kvartal 4 
2024, lämnas till kommunens revisorer och läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 
Kommuner är skyldiga att anmäla till Inspektionen för vård och omsorg 
(IVO) om beviljade insatser enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd 
och service för vissa funktionshindrade (LSS) inte har verkställts senast tre 
månader efter beslutsdatum. Kommunen ska också rapportera om en insats 
har avbrutits och inte verkställts på nytt efter tre månader. Även beslut som 
har verkställts men först efter tre månader ska rapporteras. Om IVO 
bedömer att insatsen inte har verkställts inom skälig tid har de en skyldighet 
att ansöka hos Förvaltningsrätten om utdömande av särskild avgift. 

Kommunens revisorer har enligt kommunallagen också en uppgift att 
granska ej verkställda beslut. Förvaltningen lämnar en särskild rapport med 
kommentarer kvartalsvis. Denna rapport lämnas också till 
kommunfullmäktige för information. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Kommunstyrelsen 2025-04-03 § 95 

Tjänsteskrivelse 2025-01-31 

Rapport ej verkställda beslut enligt SoL och LSS kvartal 4 2024 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Kvartalsrapporten över ej verkställda beslut enligt SoL och LSS kvartal 4 
2024, lämnas till kommunens revisorer och läggs till handlingarna. 

Beslut lämnas till 
Socialchef 

Kommunens revisorer 
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§ 59  

Folkomröstning Marknadsplatsen 
2025 
Dnr KS-2024-00584 

Kommunfullmäktiges beslut 
Resultatet av folkomröstningen noteras. Samt att resultatet av den 
rådgivande folkomröstningen inte föranleder någon ytterligare åtgärd. 
Verkställigheten av byggprojektet fortsätter i enlighet med fattade beslut. 

Sammanfattning 
Den 29 mars 2025 genomfördes en folkomröstning utifrån beslut i 
kommunfullmäktige den 26 september 2024 §127 och 12 december §194. En 
kommunal folkomröstning är endast rådgivande och efter en genomförd 
folkomröstning ska kommunfullmäktige fatta beslut i den sakfråga som 
omröstningen gäller. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Kommunstyrelsen 2025-04-03 § 99 

Tjänsteskrivelse 2025-03-31 

Protokoll 1 vid valnämndens slutliga rösträkning 2025-03-31    

Protokoll 2 vid valnämndens slutliga rösträkning med resultattabeller 
2025-03-31 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Resultatet av folkomröstningen noteras. Samt att resultatet av den 
rådgivande folkomröstningen inte föranleder någon ytterligare åtgärd. 
Verkställigheten av byggprojektet fortsätter i enlighet med fattade beslut. 

Förslag till beslut på mötet 
Mattias Bengtsson (SD) yrkar att fullmäktige beslutar att följa resultatet av 
folkomröstningen. 

Mikael Levander (NU), Sten Selin (L), Dario Mihajlovic (NU), 
Ruza Källström (S), Kerstin Berggren (MP), Bo Ekstrand (KD), 
Matthias Nordgren (V), Anna Vallin (S) och Aira Eriksson (S) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 
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Beslutsutgång 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag till beslut eller enligt Mattias Bengtssons (SD) 
yrkande. Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutat enligt 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Beslut lämnas till 
Kommunchef 
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§ 60  

Redovisning av motioner och 
Ulricehamnsförslag våren 2025 
Dnr KS-2025-00101 

Kommunfullmäktiges beslut 
Redovisningen godkänns. 

Sammanfattning 
Enligt kommunallagen ska motioner som inte är besvarade inom ett år 
redovisas till kommunfullmäktige. Enligt kommunfullmäktiges 
arbetsordning ska även Ulricehamnsförslag redovisas till 
kommunfullmäktige. Redovisningen ska göras i april och oktober. 

När underlaget togs fram, den 14 februari 2025, finns 24 motioner och sex 
Ulricehamnsförslag under beredning. Nio motioner är äldre än ett år, eller 
kommer att hinna bli äldre än ett år, innan ärendet hanteras av 
kommunfullmäktige. Ett Ulricehamnsförslag är äldre än ett år. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Kommunstyrelsen 2025-04-03 § 92 

Tjänsteskrivelse 2024-02-14 

Motioner under beredning våren 2025 

Ulricehamnsförslag under beredning våren 2025 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Redovisningen godkänns. 

Beslut lämnas till 
Kanslichef 
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§ 61  

Redovisning budgetuppdrag 2023, 
verksamhetsområde årskurs 7-9 
och Tingsholm 
Dnr KS-2025-00107 

Kommunfullmäktiges beslut 
Redovisningen av budgetuppdrag 2023 verksamhetsområde årskurs 7 – 9 
och Tingsholm godkänns och avslutas. 

Det fortsatta arbetet görs utifrån förvaltningens rekommendation att, 
istället för att genomföra en större omorganisation, lägga fokus på att 
fortsätta arbeta med de processer som har inletts för att utveckla och förfina 
verksamhetens kärnprocess. 

Sammanfattning 
I samband med att kommunfullmäktige, den 10 november 2022, antog 
budget 2023 och ekonomisk plan 2024 – 2025, beslutades även om ett så 
kallat budgetuppdrag. 

För att belysa eventuella fördelar med att samla årskurs 7 – 9 och Tingsholm 
i ett verksamhetsområde genom effektivare lokalanvändning, 
personalsamordning och än bättre övergångar mellan högstadiet och 
gymnasiet fick förvaltningen i uppdrag att utreda de eventuella ekonomiska 
och organisatoriska fördelarna att samla årskurs 7 – 9 och Tingsholm i ett 
verksamhetsområde.  

Förvaltningen har svårt att se några direkta organisatoriska vinster med ett 
gemensamt verksamhetsområde för högstadiet och gymnasiet. Utredaren 
utvecklar under avsnittet   ”Varianter på verksamhetsområden” 
anledningarna till att utredningen inte kommer att föreslå någon 
omorganisation. 

Förvaltningen ser inte heller några direkta ekonomiska vinster med ett 
gemensamt verksamhetsområde för högstadiet och gymnasiet. 

Förvaltningens rekommendation är att det fortsatta arbetet, istället för att 
genomföra en större omorganisation, fokuserar på att fortsätta arbeta med 
de processer som har inletts för att utveckla och förfina verksamhetens 
kärnprocess. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Kommunstyrelsen 2025-04-03 § 94 

Tjänsteskrivelse 2025-02-19 
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Rapport utredningsuppdraget 

Rapport utredningsuppdraget – bilaga 1 

Rapport utredningsuppdraget – bilaga 2 

Rapport utredningsuppdraget – bilaga 3 

Rapport utredningsuppdraget – bilaga 4 

Rapport utredningsuppdraget – bilaga 5 

Rapport utredningsuppdraget – bilaga 6 

Rapport utredningsuppdraget – bilaga 7 

Rapport utredningsuppdraget – bilaga 8 

Rapport utredningsuppdraget – bilaga 9 

Rapport utredningsuppdraget – bilaga 10 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Redovisningen av budgetuppdrag 2023 verksamhetsområde årskurs 7 – 9 
och Tingsholm godkänns och avslutas. 

Det fortsatta arbetet görs utifrån förvaltningens rekommendation att, 
istället för att genomföra en större omorganisation, lägga fokus på att 
fortsätta arbeta med de processer som har inletts för att utveckla och förfina 
verksamhetens kärnprocess. 

Beslut lämnas till 
Barn- och utbildningschef 

Verksamhetschef grundskola 

Verksamhetschef Tingsholm 
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§ 62  

Ansökan om investeringsmedel för 
nybyggnation Gällstadgården 
Dnr KS-2024-00391 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ansökan om investeringsmedel beviljas.  

Investeringsmedel för nybyggnation Gällstadgården, med en total 
projektutgift om 360,0 mnkr, fördelas enligt följande: 

2025: 150,0 mnkr, 2026: 173,0 mnkr, 2027: 7,0 mnkr. 

Redan utsökta medel uppgår till 9,0 mnkr och upparbetade utgifter t.o.m. 
december 2024 är 30,0 mnkr. 

Investeringsmedel för 2025 för nybyggnation Gällstadgården, 150,0 mnkr, 
kan finansieras via avsatta medel för nybyggnation Gällstadgården i 
investeringsbudgeten för 2025. 

Sammanfattning 
Förvaltningen ansöker om investeringsmedel för nybyggnation 
Gällstadgården, total projektkostnad 360,0 mnkr, varav för 2025: 150,0 
mnkr. Redan utsökta medel uppgår till 9,0 mnkr. Investeringen möjliggör 
nybyggnation av samverkanshuset Gällstadgården. 

Den nya förskolan kommer att ha plats för totalt 120 barn och förväntas 
motsvara behovet även om antalet barn som föds sjunker under en 
tioårsperiod. Gällstad behöver också en beredskap om den privata förskolan 
i Vegby väljer att avveckla sin verksamhet. 

Ekeros vård- och omsorgsboende är beläget i äldre lokaler som inte 
uppfyller kravet på ett modernt vård- och omsorgsboende. Utifrån 
boendemiljö och arbetsmiljö är den nuvarande standarden inte tillräcklig. 
Ekero har 48 platser och Gällstadgården kommer att ha 60 platser. 

Total projektutgift beräknas till 360,0 mnkr och enligt beräknad tidplan 
fördelas utgifterna enligt följande: 

Upparbetade kostnader t.o.m. december 2024, 30,0 mnkr, 2025: 150,0 
mnkr, 2026: 173,0 mnkr, 2027: 7,0 mnkr. 

Investeringen kan finansieras via avsatta medel för nybyggnation 
Gällstadgården i investeringsbudgeten för 2025.  

Nivån på investeringen innebär att beslut kan fattas av kommunfullmäktige. 
Budgetmedel för ändamålet finns avsatt i investeringsbudgeten för 2025. 
Kompensation för kapitalkostnader hanteras i enlighet med kommunens 
regler för hantering av budget för kapitalkostnader.  
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Övriga driftkostnadskonsekvenser beaktas i kommande budgetarbeten. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Kommunstyrelsen 2025-04-03 § 93 

Tjänsteskrivelse 2025-03-11 

Produktionsbeställning Gällstadgården 

Investeringskalkyl Gällstadgården 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Ansökan om investeringsmedel beviljas.  

Investeringsmedel för nybyggnation Gällstadgården, med en total 
projektutgift om 360,0 mnkr, fördelas enligt följande: 

2025: 150,0 mnkr, 2026: 173,0 mnkr, 2027: 7,0 mnkr. 

Redan utsökta medel uppgår till 9,0 mnkr och upparbetade utgifter t.o.m. 
december 2024 är 30,0 mnkr. 

Investeringsmedel för 2025 för nybyggnation Gällstadgården, 150,0 mnkr, 
kan finansieras via avsatta medel för nybyggnation Gällstadgården i 
investeringsbudgeten för 2025. 

Beslut lämnas till 
Sektorchef service 

Ekonomichef 

Fastighetschef 
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§ 63  

Ansökan om investeringsmedel för 
Ulricehamns kulturhus 
Dnr KS-2024-00390 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ansökan om investeringsmedel beviljas.  

Investeringsmedel för nybyggnation Ulricehamns kulturhus, 50,0 mnkr, kan 
finansieras via avsatta medel för nybyggnation Ulricehamns Kulturhus i 
investeringsbudgeten för 2025. 

Sammanfattning 
Förvaltningen ansöker om investeringsmedel för nybyggnation Ulricehamns 
kulturhus, 50,0 mnkr. Investeringsmedlen behövs för att starta upp 
projektering och projektera kulturhuset, ”Uti vår hage”, tillsammans med T3 
Group, Marge arkitekter och Tredje Natur.  

Ulricehamns kulturhus ska innehålla bibliotek, lokaler för kulturskolan, 
lokaler för ungas fritid, en blackbox, konsthall, mötesrum, bistro samt 
personalytor. 

Investeringen kan finansieras via avsatta medel för nybyggnation 
Ulricehamns Kulturhuset i investeringsbudgeten för 2025.  

Eventuella driftkostnadskonsekvenser beaktas vid beslut om hela 
investeringsutrymmet. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Kommunstyrelsen 2025-04-03 § 100 

Tjänsteskrivelse 2025-03-03 

Projektbeställning Ulricehamns kulturhus 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Ansökan om investeringsmedel beviljas.  

Investeringsmedel för nybyggnation Ulricehamns kulturhus, 50,0 mnkr, kan 
finansieras via avsatta medel för nybyggnation Ulricehamns Kulturhus i 
investeringsbudgeten för 2025. 
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Förslag till beslut på mötet 
Ruza Källström (S) lämnar ett tilläggsyrkande att förvaltningen får i 
uppdrag att återkomma till kommunstyrelsen med en utförlig redovisning 
av de förväntade driftskostnaderna för kulturhuset. 

 

Wiktor Öberg (M) och Anna Vallin (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag och till Ruza Källströms tilläggsyrkande. 

Beslutsutgång 
Ordföranden frågar först om kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag till beslut och finner att så är fallet. 

Ordföranden frågar sedan om kommunfullmäktige bifaller 
Ruza Källströms (S) tilläggsyrkande och finner att så är fallet. 

Beslut lämnas till 
Sektorchef service 

Ekonomichef 

Fastighetschef 
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§ 64  

Motion - Svar på förnyad motion 
angående en solcellspark på den 
sluttäckta deponin är 2023 (MP) 
Dnr KS-2022-00776 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionens förslag anses vara under utredning med hänvisning till pågående 
dialog om inmatningsavtal samt pågående arbete med att kartlägga de 
tekniska och tillståndsmässiga förutsättningarna för att etablera en 
solcellspark på deponin vid Övreskog. 

Sammanfattning 
I en motion till kommunfullmäktige föreslår Kerstin Berggren (MP) att 
Ulricehamns kommun och Ulricehamns Energi (UEAB) utarbetar ett 
dokument för andelsägd solcellspark på den sluttäckta deponin vid 
Övreskog år 2023. Detta gör det möjligt för ett solcellsföretag att etablera en 
solcellspark där 

UEAB och förvaltningen delar motionens målsättningar om att främja 
användningen av förnybar energi och strävar efter att göra Ulricehamn till 
en fossilfri kommun. 

UEAB kommer att fortsätta dialogen med Vattenfall för att påskynda 
processen gällande att få ett inmatningsavtal på plats, vilket är avgörande 
för att kunna hantera överskottsproduktion från en framtida solcellspark. 

Förvaltningen och UEAB kommer att samarbeta för att kartlägga de 
tekniska och tillståndsmässiga förutsättningarna för att etablera en 
solcellspark på deponin vid Övreskog. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Kommunstyrelsen 2025-04-03 § 96 

Tjänsteskrivelse 20241126 

Förnyad motion om angående en solcellspark på den sluttäckta deponin år 
2023. 
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Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Motionens förslag anses vara under utredning med hänvisning till pågående 
dialog om inmatningsavtal samt pågående arbete med att kartlägga de 
tekniska och tillståndsmässiga förutsättningarna för att etablera en 
solcellspark på deponin vid Övreskog. 

Beslut lämnas till 
Ulricehamns Energi AB 
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§ 65  

Motion om nedskräpningen vid våra 
återvinningsstationer (SD) 
Dnr KS-2024-00334 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionens förslag anses vara tillgodosedda med hänvisning till den 
utredning som är genomförd och redovisad i ärendet. 

Sammanfattning 
I en motion till kommunfullmäktige föreslår Jan-Henrik Henningsson (SD) 
och Peter Nilsson (SD) att kommunstyrelsen ger förvaltningen i uppdrag att 
undersöka om det är möjligt att sätta upp övervakningskameror för att få 
bukt med nedskräpningen vid våra återvinningsstationer. Samt redovisa 
kostnader för dessa och eventuella driftskostnader. 

Ett arbete har pågått under en längre tid med att minska nedskräpningen på 
våra återvinningsstationer. Vid en omvärldsbevakning framkommer att det 
är möjligt att få tillstånden som krävs för att montera upp kameror. Dock är 
kostnaden hög. Totala investeringskostnaden per återvinningsstation 
uppskattas till ca 100 000 kronor samt en tillkommande driftkostnad på ca 
15 000 kronor per år. Ulricehamns kommun har 21 återvinningsstationer 
vilket innebär en total investeringskostnad på cirka 2,1 miljoner kronor samt 
en driftskostnad om 315 000 kronor per år. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Kommunstyrelsen 2025-04-03 § 97 

Tjänsteskrivelse 2024-11-26 

Motion om nedskräpningen vid våra återvinningsstationer. 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Motionens förslag anses vara tillgodosedda med hänvisning till den 
utredning som är genomförd och redovisad i ärendet. 

Beslut lämnas till 
Ulricehamns Energi AB 
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§ 66  

Motion om mål inom sektor lärande 
(S) 
Dnr KS-2024-00560 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen avslås med hänvisning till att det inom grundskolan finns ett 
utvecklat systematiskt kvalitetsarbete enligt skollagen. Tillsammans med 
kommunens befintliga styr- och ledningssystem bedöms detta vara 
tillräckligt för att säkerställa att förvaltningen identifierar och riktar insatser 
för en ökad måluppfyllelse, likvärdighet och elevhälsa. 

Sammanfattning 
I en motion till kommunfullmäktige föreslår Ruža Källström (S) att 
förvaltningen får i uppdrag att ta fram fler förslag på relevanta och mätbara 
mål för grundskolan med fokus på ökad måluppfyllelse, likvärdighet och 
elevhälsa. Sektor lärande har redan idag en omfattande reglering av sin 
verksamhet utifrån nationella mål och styrdokument i form av förordningar, 
lagar och allmänna råd vilka styr både i helhet och detalj. Ytterligare 
styrning sker genom kommunens befintliga styr- och ledningssystem. Då 
grundskola tillsammans med gymnasieskola är de verksamheter som har 
flest utbildningsmål att förhålla sig till är förvaltningens bedömning att 
ytterligare mål riskerar att skapa onödig administration och försvagad 
genomförandekraft. Fokus bör istället ligga på att inom ramen för det 
lagstadgade systematiska kvalitetsarbetet fortsätta utveckla befintliga mål 
och uppdrag samt stärka uppföljning och analys av dessa. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Kommunstyrelsen 2025-04-03 § 98 

Tjänsteskrivelse 2025-02-17 

Motion om mål inom sektor lärande 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Motionen avslås med hänvisning till att det inom grundskolan finns ett 
utvecklat systematiskt kvalitetsarbete enligt skollagen. Tillsammans med 
kommunens befintliga styr- och ledningssystem bedöms detta vara 
tillräckligt för att säkerställa att förvaltningen identifierar och riktar insatser 
för en ökad måluppfyllelse, likvärdighet och elevhälsa. 
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Förslag till beslut på mötet 
Ruza Källström (S) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsutgång 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag till beslut eller enligt Ruza Källströms (S) 
yrkande. Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutat enligt 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Beslut lämnas till 
Barn- och utbildningschef 

Verksamhetschef grundskola 
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§ 67  

Valärenden 
Dnr KS-2025-00015 

Kommunfullmäktiges beslut 
Punkten ”Valärenden” läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 
Inga valärenden har inkommit till dagens möte med kommunfullmäktige. 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Punkten ”Valärenden” läggs till handlingarna. 
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